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Dosledno - ponavljamo
Med drugint je bila tema minule občinske konference ZKS
Ljubljana Center akcijska usmeritev zveze komunlstov v
aktivnostl gospodarske stabillzaclje. NaJ posebej ome-
nimo del razprave Ivana Partša, kl zaskrbljeno ugotavlja,
kako že vse predolgo opozarfamo, kajje narobe, premalo
pa storimo, da bl stvari spremenlll. Če tega ne bomo
doumeli, potem akdjskl programl in vse drugo v zvezi z
izboljšanjem gospodarjenja ostane le večno ponavljajoča
se tema, probleml pa bodo le večjl.

Potrebna je enotnost, pri-
pravljenost delati. Na seji
konference so poudarili, da
morajo biti komunisti v okvi-
ru svojih delovnih sredin na
čelu vseh teh prizadevanj. To
seveda ni nič novega. Vendar
če konferenca to vnovič pou-
darja, potem je to bržčas tudi
zato, da bodo njeni člani vno-
vič prenesli te poudarke v
svoja volilna okolja. Toda kdo
je ponesel poudarke z minule
seje v imenu članov, ki jih na
seji ni bilo?

Če se je pričel čas dopu-
stov, ali to pomeni, da dejav-
nosti v tem času zamro?

Izogniti bi se morali vsemn
tistemu, kar navaja človeka

k temu, da si predstavlja, ka-
ko bo stabilizaci ja stekla mi-
mo njega, da je sam le maj-
cen, neznaten člen, kolesce,
ki pri vsem nima nobenega
bistvenega pomena in vpli-
va. Bi se motili, če bi pomi-
slili, da je tudi med kumuni-
sti kdo, ki tako čuti dogaja-

' nja okrog sebe?
Da je upravičen očitek o po-

navljanju, ki ne prispeva k
svežim akcijskim spodbu-
dam, omenimo nekaj, kar tudi
ni nič novega: v domala vseh
sklepih dosledno ponavljamo
»dosledno uresničiti«. V dru-
go bi morali že ugotavljati, za-
kaj česa nismo uresničili!
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